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Styrelsemöte 2022-04-27 
 

 

 
Närvarande ledamöter: Anna Memmi, Johan Engström, Ulf Lindahl, Kristin Lindström och Pelle 
Molin och Magnus Selling 
Tid och plats: 18:00-20:00 i HOK-stugan 
 

1. Mötet öppnas 
Ordförande Anna Memmi förklarade mötet öppnat. 
 

2. Protokolljusterare 
Magnus Selling valdes till justerare för mötet. 
 

3. Godkännande av dagordning 
Ärendelistan godkändes. 
 

4. Föregående mötesprotokoll 
Styrelseprotokollet från 2022-03-22 godkändes och läggs till handlingarna. 
 

5. Ekonomi 
Sponsorer för HittaUt är fakturerade. Kompasser för lån är inköpta till vit grupp. 
 

6. Att göra efter årsmötet 
Kvarvarande uppgifter efter årsmötet följdes upp. Årsmötesprotokollet är påskrivet och läggs ut på 
hemsidan (Ulf) samt sätts in i pärm på kontoret i klubbstugan (Ulf). Föreningsrapport till SOFT bör 
skickas (Anna). Regler för ersättningar korrigeras på hemsidan (Johan). 
 

7. Ny hemsida 
Pelle samordnar detta och har bildat en grupp för arbetet. Flera olika alternativ för ny hemsida är 
under utredning. Årsskiftet 2022/2023 är absolut sista deadline, då nuvarande hemsidan för HOK på 
idrottonline släcks ner. 
 
Styrelsen beslutade att 
Gruppen får i uppdrag att utreda och föreslå ny hemsida samt hjälpa till med att verkställa bytet. 
Föreslås att beslut kring kommande hemsidelösning sker vid styrelsemötet 13 juni. 
 

8. Läget i HOK – rapporter från kommittéerna 
Kart 
Kartkommittén har haft ett första möte. Plan finns för kartrevideringar. Ny karta i Hälledal är under 
framtagande. Friluftslivskartor är under planering. Nytt möte med kartgruppen i slutet av maj.  
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Arrangemang 
Veckans bana säsongen 2022 är på gång. Det går att se i årsplaneringen vilka Veckans banor som 
kommer att finnas. Hemsidan behöver uppdateras med årets program. 
 

9. Klubbstuga nuläge 
Bredband 
Abonnemang är ordnat för wifi i HOK-stugan. Abonnemanget kan även tas med till 
tävlingsarrangemang. 
 
Soffa 
Vinkelsoffa från Mio ska inköpas. 
 
Rullgardiner 
Inköp är på gång inom kort. 
 
Lås till förrådet 
Ersättningsnyckel beställd.  
 
Måla förråd 
Detta arbete bör inplaneras, gärna före sommaren. Per Hansson tillfrågas (av Ulf). 11-12 juni är 
möjligen en bra helg. 
 
El till förråd 
Björn ansvarar för att detta blir utfört. Ulf ska ta reda på var i tid detta ligger. 
 
Styrelsen beslutade att 
Vi fortsätter tills vidare att använda vanliga nycklar till förrådet och beställer gärna någon mer 
ersättningsnyckel. 
 

10. Rekrytering trivselkommitté 
Ingen är just nu sammankallande i den kommittén. Styrelsen behöver arbeta för att ta fram ny 
sammankallande. Bra att ta upp frågan på föräldramötet. Ulf skriver en nyhet på hemsidan samt 
skickar gruppmail till medlemmarna via Johanna. 
 
Ulf mailar också HittaUt-gänget om någon annan kan ta över som huvudansvarig efter Mattias 
Nordlander. 
 

11. Regler för tävlingsavgifter, se över policyn 
 
Johan uppdaterar på hemsidan efter den text som står i årsmöteshandlingarna.  
 

12. Övriga frågor 
 
Fråga från ungdomskommittén 
Förslag för att stimulera till ökad aktivitet i HOK´s ungdomsgrupper genom ”poängjakten”. 
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Klubbresan till High Coast 
Stor buss och två stugor/hus är bokade. Ev. avgift diskuterades.  
 
Klädbanken 
Kicki har planer på hur detta kan gå till. Engångsbetalning i början och sedan kostnadsfria utbyten 
mot större storlek när barnet växer. Överdragsjackor och tävlingströja räcker att ta med i detta 
system. 
 
Vuxenkurs/-träningar 
I samband med ungdomsträningarna erbjuds träningsaktivitet även för föräldrar/vuxna. 
 
Anslagstavla utomhus 
Johan köper in en anslagstavla av kraftigare modell. 
 
Styrelsen beslutade att 
- HOK ska bjuda både barn och vuxna på resa, logi och mat till High Coast-resan. Tävlingsavgifter 
bekostas enligt sedvanliga rutiner. 
- Bifalla ungdomskommitténs förslag om poängjakt, men vi föreslår ännu generösare ”priser”. 
 

13. Förberedelser och ärenden till nästa möte  
 
1. Drogpolicy och stugpolicy – alla läser på. 
 
2. Att bjuda in kommittéer till styrelsemöten föreslås. HittaUt-kommittén (Mattias Nordlander) är 
särskilt lämpligt till nästa möte. 
 
Kommande möten 
Kvarvarande styrelsemöten under kommande år är 23/5 (mån), 13/6 (mån), 24/8 (ons), 28/9 (ons), 
26/10 (ons), 23/11 (ons), 14/12 (ons), 18/1-23 (ons) och 15/2-23 (ons). Alla styrelsemöten är i HOK-
stugan kl 18-20, om inget annat sägs. Måndag 23 maj 2022 är nästa årsmöte.  
 

14. Mötet avslutas 
Ordförande Anna Memmi förklarar mötet avslutat.  
 
 
 
_______________________ _______________________ ________________________ 
Ulf Lindahl   Anna Memmi    Magnus Selling 
sekreterare   ordförande    justerare 


